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TYGODNIK INTERNETOWY STOWARZYSZENIA ELEKTRYKÓW POLS KICH 
 

•  

DZIENNIK INTERNETOWY UKAZUJE SIĘ WYŁĄCZNIE W POSTACI ELEKTRONICZNEJ. 

Zebranie Komitetu Organizacyjno-
Programowego ŚDTiSI SEP  
W dniu 17 lutego br. w siedzibie COSiW SEP 
w Warszawie odbyło się kolejne posiedzenie Komitetu 
Organizacyjno-Programowego ŚDTiSI 2011, w którym 
wzięło udział 9 osób. Zebraniem prowadził wiceprze-
wodniczący Komitetu Kol. Andrzej Wilk, który 
przedstawił krótką relację ze spotkania Komitetu 
Honorowego ŚDTISI 2011 w dniu 27 stycznia br. 
w Ministerstwie Infrastruktury, z udziałem Ministra 
Cezarego Grabarczyka i Podsekretarz Stanu Magdaleny 
Gaj. Kol. Andrzej Wilk podkreślił duże zaangażowanie 
Ministra Infrastruktury w problematykę tegorocznych 
obchodów ŚDTiSI. II część obrad była poświęcona 
prezentacjom stanu zaawansowania przygotowań 
organizacyjnych imprez ŚDTISI 2011. Powołano 
zespoły zadaniowe. Osoby odpowiedzialne za poszcze-
gólne konferencje zostały zobligowane do przygo-
towania materiałów merytorycznych dla mediów. 

           Wanda Roman Sekretarz Komitetu Organizacyjnego 

Spotkanie w Politechnice Łódzkiej 
Prezes SEP Kol. Jerzy Barglik i sekretarz generalny 
SEP Kol. Andrzej Boroń spotkali się w miniony piątek 
z Dziekanem Wydziału Elektrotechniki, Elektroniki, 
Automatyki i Informatyki Politechniki Łódzkiej prof. 
Sławomirem Wiakiem. Spotkanie było okazją do zwie-
dzenia nowych laboratoriów i sal wykładowych 
Wydziału oraz obejrzenia galerii wybitnych profe-
sorów Wydziału Elektrycznego Uczelni.  

 
Fot. 1. Prezes SEP i Dziekan Wydziału Elektrotechniki, Elektroniki,  
Informatyki i Automatyki Politechniki Łódzkiej obok tablicy prof. Michała 
Jabłońskiego.                                                               fot. Andrzej Boroń  

4. posiedzenie Rady Prezesów SEP 
W dniach 18-19 lutego br. w hotelu Reymont w Łodzi 
odbyło się 4. w bieżącej kadencji zebranie Rady Preze-
sów SEP. Obrady prowadzili: prezes SEP Kol. Jerzy 
Barglik i dziekan Rady Prezesów Kol. Franciszek 
Mosiński. Obecni byli prezesi 34 oddziałów SEP Kol. 

Kol.: Bogusław Łącki – O. Białostocki, Krzysztof 
Sitkiewicz – O. Bielsko-Bialski, Roman Olszewski – 
O. Ciechanowski, Zenon Panicz – O. Częstochowski, 
Waldemar Dunajewski – O. Gdański, Andrzej Gra-
bowski – O. Gliwicki, Franciszek Narkun – O. Gorzo-
wski, Zenon Zgarda – O. Kaliski, Grzegorz 
Mieczkowski – O. Kielecki, Jerzy Danielak – 
O. Koniński, Jacek Zawadzki – O. Koszaliński, 
Władysław Waga – O. Krakowski, Jan Gagatko – 
O. Krośnieński, Jacek Woźniak – O. Lubelski, 
Krzysztof Zięba – O. Nowohucki, Wiesław Stan-
kiewicz – O. Olsztyński, Marek Młynarczyk – 
O. Piotrkowski, Kazimierz Pawlicki – O. Poznański, 
Grzegorz Fiejtek – O. Przemyski, Jacek Szydłowski – 
O. Radomski, Bolesław Pałac – O. Rzeszowski, Alek-
sander Owczarek – O. Sieradzki, Tadeusz Bednarek – 
O. Skierniewicki, Władysław Baryło – O. Słupski, 
Adam Słuchocki – O. Suwalski, Antoni Maziarka – 
O. Tarnowski, Jerzy Mąsior – O. Tarnobrzeski, Alek-
sandra Konklewska – O. Toruński, Miłosława Bożen-
towicz – O. Warszawski, Paweł Ziółkowski – 
O. Włocławski, Krzysztof Nowicki – O. Wrocławski, 
Teresa Skowrońska – O. Katowicki, Waldemar Olczak 
– O. Zielonogórski. Trzy oddziały reprezentowane 
były przez wiceprezesów: O. Bydgoski – Kol. Edmund 
Rybiński, O. Szczeciński – Kol. Paweł Kozłowski, 
O. Siedlecki – Kol. Stefan Wyporski. Obecny był 
sekretarz generalny SEP Kol. Andrzej Boroń. Biuro 
SEP reprezentowały Kol. Kol. Małgorzata Gregorczyk 
i Wanda Roman.  
W I dniu uczestniczył przewodniczący Komisji Kwali-
fikacyjnej Izby Rzeczoznawców Kol. Jan Maksymiuk. 
Część merytoryczna obrad rozpoczęła się w piątek 18 
lutego o godz. 1300. Wysłuchano informacji prezesa 
SEP, Dziekana Rady Prezesów oraz obszernego 
wystąpienia sekretarza generalnego SEP Kol. Andrzeja 
Boronia. Tematem przewodnim posiedzenia była dzia-
łalność rzeczoznawcza SEP. Wprowadzenie do dys-
kusji stanowiły wystąpienia Kol. Kol. Jana Maksymiuka 
i Franciszka Mosińskiego. Następnie wywiązała się 
ożywiona dyskusja. Kolejnym zagadnieniem poruszo-
nym w trakcie Rady Prezesów była działalność 
szkoleniowa. Skupiono się na kwestii tworzenia ośrod-
ków szkoleniowych w oddziałach. W toku dyskusji 
poruszono także kwestię stanowiska SEP w sprawie 
art. 54 prawa energetycznego oraz sprawy Biura SEP 
wynikłe z powołania przez ZG SEP nowego sekretarza 
generalnego. Wysłuchano informacji prezesa O. Łódz-
kiego SEP Kol. Franciszka Mosińskiego o działalności 
kierowanego przez niego oddziału. Dalszy ciąg 
informacji z posiedzenia Rady Prezesów w Łodzi 
w jutrzejszym Infosepiku. 


